
Fra: Therese Urdahl Braseth 
Sendt: 6. april 2017 10:46 
Til: Line Merete Valle 
Emne: VS: Innspel frå Stallanemarka Borettslag vedk. veg til barneskulen. 
 
 
 

Fra: Agnes Sønstabø [mailto:agnes@knarvikbarnehage.no]  

Sendt: 11. november 2016 08:26 

Til: Therese Urdahl Braseth 

Emne: SV: Innspel frå Stallanemarka Borettslag vedk. veg til barneskulen. 

 
Hei. 
 
Takk for at dere har jobbet så grundig med løsningen og at forslaget har tatt så stort hensyn til våre ønsker. 
Vi skal ha styremøte 21. november så da vil de se nærmere på forslaget og komme med en kommentar. 
Hvis du trenger svar før så gi meg en lyd. 
 
Jeg har to spørsmål til deg. 

1.       Jeg finner ikke veg nr. 8 på det kartet som jeg har. Er det den veien som vi kaller kirkeveien som er delt med to nummer, nr. 6 og nr. 8? 
2.       Har dere et tall på hvor mange HC parkeringer og gjesteparkeringer det blir på foreslått parkeringsplass? 

 
Jeg regner med jeg får spørsmål om dette så derfor er det greit å avklare med deg på forhånd. 
 
Ha en fortsatt fin dag. 
 
Mvh. Agnes 
 
 

Fra: Therese Urdahl Braseth [mailto:Therese.Braseth@lindas.kommune.no]  
Sendt: 10. november 2016 14:39 
Til: Arvid Westervik <litlevika@gmail.com>; Agnes Sønstabø <agnes@knarvikbarnehage.no>; Jan Arild Lindaas <jari@statoil.com>; Bjørnar Eide <bjornar.eide@accountor.no>; Monica Vågseth <mon-vaag@online.no> 
Kopi: Terje Fauske <TFA@lindas.kommune.no>; Linn Hagen <linn.hagen@lindas.kommune.no> 
Emne: SV: Innspel frå Stallanemarka Borettslag vedk. veg til barneskulen. 

 
Hei 
 
Som sagt hadde vi et bredt sammensatt møte på mandag med representanter fra Skanska, landskapsarkitekt, veiplanlegger, teknisk drift, trafikksikker kommune, folkehelsekoordinator, plan og prosjektledelsen. Vi vurderte en rekke 
muligheter, og endte opp med en løsning som vi mener best ivaretar de myke trafikanter, tar hensyn til folkehelseperspektivet og samtidig svarer på deres henvendelse vdr vei 7 og inngripen i privat eiendom.  
 
Vi har hatt møte med byggesak og må selvsagt søke om en rekke dispensasjoner her. De kan selvsagt ikke love at de godkjenner, men så lenge man har gode argumenter for at man endrer til noe som er bedre er det muligheter for å få 
dette gjennom. Hvis dere som naboer og synes dette er en god løsning, så gi gjerne tilbakemelding på det når nabovarslingen på dispsøknaden kommer. Som dere ser av kartet under baserer vi oss på å ikke bygge vei 7 mellom 
barnehagen og skolen. Vi skal heller ikke gå inn på tomten til stallane. I hvert fall ikke i det omfanget som er vist i planen. Løsningen med svingen og gang og sykkelvei må tegnes før vi ser om vi kan holde oss helt utenfor, men det er 
målet.  
 
Skoles og hallens parkering legges til P1 som i dag er regulert som offentlig parkering primært for kirkegården. Denne må utvides noe.  
Vi må fortsatt ha handicap parkering og noen besøksplasser og vaktmester ved inngangen til skolen. Disse vil bruke vei 8. Vi anlegger en oval dropsone som vist på tegning. På denne måten kan vi unngå kryssinger av gangvei og vei 
bortsett fra inn til stallene.  
 
Hører gjerne deres kommentar på dette.  
 

mailto:Therese.Braseth@lindas.kommune.no
mailto:litlevika@gmail.com
mailto:agnes@knarvikbarnehage.no
mailto:jari@statoil.com
mailto:bjornar.eide@accountor.no
mailto:mon-vaag@online.no
mailto:TFA@lindas.kommune.no
mailto:linn.hagen@lindas.kommune.no


 
 
 
Med vennlig hilsen 
 

Therese Urdahl Braseth 

Eiendomssjef/Einingsleiar eining for eigedom 

 
 56 37 56 58 
 93 06 27 47 
therese.braseth@lindas.kommune.no 
 
 
 

Fra: Arvid Westervik [mailto:litlevika@gmail.com]  

Sendt: 2. november 2016 22:08 
Til: Therese Urdahl Braseth 

Kopi: agnes@knarvikbarnehage.no; Jan Arild Lindaas; Bjørnar Eide; Monica Vågseth 

Emne: Innspel frå Stallanemarka Borettslag vedk. veg til barneskulen. 

 
Til Therese Urdahl Braseth 
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Venligst distribuer dette som avtala, til dei som er aktuell for vidare behandling. 
 
(Mailen går og til styret i Stallanamarka og Leiar i Knarvik Barnehage.) 
 

 

 

Til Lindås Kommune si Prosjektgruppa for Knarvik Barneskule og andre involverte partar. 
 

Innspel til vidare arbeidsgrupper frå Stallanemarka Borettslag 

 

Me har litt informasjon og presisering å koma med vedk. vegproblematikken til barneskulen, som ved ein eventuell anlegging av ein ny veg, vil berøra 
bl.a. vår interne veg opp til øverste etage i Stallanemarka Borettslag : 

 

Det eg i første omgang tenker på, er at eit av vilkåra for å få bygga Stallanemarka Borettslag, var at me vart pålagt frå kommunen å bygga ein bolig tilrettelagt også for rørslehemma. 

Det dette bl.a. medførte, er den asfalterte vegen som går opp til inngangspartia i øverste etage. Dette er ein veg som er bygd med riktig helning og er laga for tilkomst med rullestol etc.  

Denne vegen er også den som skal brukast, om det er behov for tilkomst med sykebil, brannbil etc til bygget vårt. 

Dette er også tilkomstvegen for brøytebilen, som heldt gangvegane til inngangspartia i 2. etg. åpne om vinteren. 

I tillegg vert vegen jevnleg brukt til varetransport av tyngre ting. 
 

Det å evt rasera deler av vår parkeringsplass og denne vegen, må jo vera både ulovleg og er i alle fall totalt uakseptabelt for oss.  
 

Eg kan legga til at i.forb.m. at kirkevegen kom, vart det forettatt ein grensejustering både for Knarvik Barnehage og Stallanemarka. 

Den gangen vegen til kyrkja skulle lagast, hadde me på førehand den same runden som me no er inne i, og det vart heldigvis valgt ein fornuftig løysing. 

Løysinga med kyrkjevegen har me gått ut frå, ville vera gangleg også som veg til barneskulen. 

Difor er det uforståeleg for oss, at det i det heile kan ligga inne ein reguleringsplan som vil rasera ein stor del av vårt ferdig opparbeida areal, som nyleg vart grensejustert og tinglyst. 
 

 

Dessuten kjenner me til at i reguleringsplanen er området aust for innkjørselen til Stallanemarka og Barnehagen, er satt av til helseformål (eldreboligar, funksjonshemma etc.) Dette vil jo 

medføra ein ytterligare belastning på vegen inn til Barnehagen og Stallanemarka. Noko som og er eit argument mot auka trafikk på denne vegen. 
 

Me vil på nytt presisera at vegen inn til Barnehagen og Stallanemarka allerede i dag er hardt belasta i visse tidsrom. :  

- Ein liten forbedring av kirkevegen for å ta all trafikken til Barneskulen der, er det både Barnehagen og Stallanemarka foreslår både som den 

beste, billigaste og den einaste gangbare løysing for oss. 
 

 

På vegne av styret i Stallanemarka Borettslag. 
Mvh Arvid Westervik 

Styreleiar  
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